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 יום א' 8/12/19מתאריך  6מס'  פרוטוקול מליאת מועצה 
 

י סגן שנ -סגן ראש המועצה, סוילם עמרני-ראש המועצה, סמי תארבין-: עאמר אבו מעמרנוכחים
 -, טאלב אל פראונה, יאסר אבו בלאל לראש המועצה, נסים אל ג'רג'אוי , פאיז מראעיה

   , מחמוד אבו רג'אל : סמיר בן סעיד, איברהים אבו תקפה, אחמד אלחממדהנעדרים

מבקר המועצה, עודה -יועמ"ש המועצה, איברהים אל ג'רג'אוי-: עו"ד ג'אמל אבן חאמדמוזמנים
 גזבר המועצה.-אבו סריחאן

 

 .סדר היום מצורף לפרוטוקול

עם נציגי הציבור, חברי ואני שמח להיפגש  6' אני מתכבד לפתוח את מליאת המועצה מס - עאמר
 חברית, כמו תמיד אני רואה בכל חבר מועצה כראש רשות. הוירהמועצה באו

 

האצלת הסמכות בווטרינריה לאשכול נגב מזרחי בכפוף להסדרת הנושא התקציבי עם  - 1סעיף 
 האשכול.

, האשכול התחיל לחתום הסכמים עם  הווטרינריתחברים בכוונתנו להעביר את הסמכות  - עודה
כלומר לוקח על עצמו  יהווטרינרהרשויות המקומיות ומתחיל לקחת לעצמו סמכות גם על השרות 

. הוא יטפל בכל המחלות שפורצות כמו כלבת וכדומה בתאום עם יהווטרינרהשירות כלל את 
עניין השירות ב המועצה. משמעות אישור מליאת המועצה היום זה העברת הסמכות בכללותה

לאשכול נגב מזרחי ואז יהיה שירות מקצועי עם מוקד טלפונים וכתובת לטיפול בכל הווטרינרי 
 ומשם ככל הנראה ייעשוים. היום השירות מופעל בדימונה טהנושאים כולל איסוף כלבים משוט

 וטרינריים.והשירותים ה לכל

ת כיאות במיוחד באזור מגרש שלא מתבצעעם האשכול  פסולת הבנייןיש לנו בעיית  - סוילם
 הכדורגל  בכמויות המכפילות את עצמן.

הזכייה מכרז ואז  הזכייה בצו ביטול    לקראת מתןשימוע עם הקבלן  באשכול  נכון מחר מתבצע    -  עודה
 עוברת לקבלן הזוכה הבא. אני נמצא איתם בקשר יומיומי.

אנחנו נדון בעניין ונמנה מישהו  אני מציע מאחר ואנחנו שותפים , אנחנו חלק מהאשכול אז - עאמר
מהעובדים שלנו על מנת להיות בקשר מתמיד עם האשכול. אני מוכן להאציל למישהו הזה סמכות, 

 האם נראה למישהו שיש בזה טעות?

 אין טעות. – כלל החברים

 פעמים והם לא עונים. 5אותו דבר עם תאגיד המים , אתה פונה  - יאסר

אני ממליץ מציע שמי שרוצה מהחברים לפקח על הנעשה אין לי התנגדות, אני מציע שמי  - עאמר
נגב מזרחי יהיה עודה גזבר המועצה ומציע שנאשר האצלת הסמכות בווטרינריה שיטפל בעניין 

 לאשכול נגב מזרחי.

 מים.מסכי - כלל החברים

 מי בעד מי נגד? - עאמר

 : מאושר פה אחד. החלטה

  



 
 .3/19ולרבעון  2/19לרבעון פרוטוקולים ועדת ההשקעות  - 2סעיף 

בדו"ח ניתן לראות ולא לאישור, דו"חות הבקרה לתיקי ההשקעות חולקו לידיעה בלבד  – עודה
 מתנהל כראוי.המנכ"ל ומבנה ההשקעות, שיעור התשואה ואישור היועץ על התאמת התיק לחוזר 

 

  2019/3ולרבעון  2/2019דו"ח לרבעון  - 3סעיף 

של האטה ליון ₪ מהסיבה ימ 1.2מצביע על גרעון של  9/19-1גם דו"ח זה לידיעה. הדו"ח  - עודה
השנה  לקבל מלוא ההכנסות, בסוףלסוף השנה אנחנו מצפים ממלכתיים בעיקר,  כספים  בהעברת 

 נסגור את הפער ונהיה מאוזנים.

 

 .רכב צמוד לסגן ראש המועצה לפי תקנות משרד הפנים - 4סעיף 

 ברגע זה הסגן יוצא מאולם הישיבות.

 מבקש לממליץ לחברי המועצה לאשר הסעיף. - עאמר

 : מאושר פה אחד. החלטה

 

 .  2018מבוקרים כספיים אישור פרוטוקול ועדת ביקורת ודו"חות  - 5סעיף 

הנושא   , בוועדת הביקורת האחרונה נקבע להביאועדת ביקורת ולא היה פורום  זימנו   פעמיים    -  עודה
 לאישור הפרוטוקול למליאת המועצה.

ל מנת ברשותך עאמר הוועדות לא כל כך מצליחות להתכנס, אנחנו משקיעים מאמצים ע -גרגאוי 
, לתאם פגישות ובסוף אין פורום לא פעם ולא פעמיים לכן אני חושב שצריך לערוך שינוי בהרכב

 לא יכולים להיות בועדת ביקורת למשל.חברים שלא מגיעים כל הזמן 

 במליאת המועצה. ונאשר הסיכום והשינויתשבו ותחליטו על השינוי  - עאמר

 ח הביקורת המפורט, הדו״ח הכספי ותגובת המועצה בכתב "אני מציע לאשר דו:  עאמר
 לתיקון הליקויים כפי שהוצגה על ידי גזבר המועצה.             
  .: מאושר פה אחד  החלטה

 

 אישור הסכם המרלו"ג - 6סעיף 

מטר  3000מטר מרובע והשני גם הוא בערך  3000מדובר על שני אזורים הראשון בערך  - עאמר
-מרובע, על יד תחנת הדלק. המרלו"ג יהיה בשיתוף המועצות בני שמעון, שגב שלום ועיריית באר

 שבע. אני מעריך את ראש העיר באר שבע מר דנילוביץ ואת ראש מועצת בני שמעון ניר זמיר.

 כים על הצעד הזה ומבקשים לשתף את חברי המועצה בנעשה ואנו מוכנים למעקב.אנו מבר  -  טאלב

ג'מאל נא לדאוג לתיאום פגישת היכרות וחשיפה לכלל חברי המועצה בעניין זה עם חכ"ל  – עאמר
 בני שמעון

 אין בעיה, אטפל בנושא. כולם מחכים לאישור שלנו. -ג'מאל

 אני מבקש לאשר הסכם המרלו"ג.  –עאמר 

 : מאושר פה אחד. החלטה

  



 
 נוי נציג ציבור שני.מי - 7סעיף 

 מעביר את זכות הדיבור למזכיר המועצה מחמד גרגאוי. - עאמר

לפעמים יש קשיים להשיג נציג הציבור שחובה לצרפו לוועדת המכרזים. פעמים רבות הנציג   –  גרגאוי
י מבקש למנות נציג נוסף על מנת להקל עלינו לתאם ישיבות שלנו היה חולה ולא הגיע לכן אנ

 בנוכחותו.

 צריך לנקוב בשם. - עודה

 

 אני מציע למנות את סלמאן אל דבעי שהיה בתפקיד זה בעבר. - גרגאוי

 : מאושר פה אחד החלטה

 

 2018דו"ח מבקר הפנים  – 8סעיף 

 .התב"ריםסעיף זה לסוף ולאחר את  ברשות החברים, נעביר – עאמר

 

 פעולות בתב"רים: אישור – 9סעיף 

 התב"רים ואז נצביע. ויסביראבקש שגזבר המועצה יציג  – עאמר

 : אישור תב"רים  9.1
  



 

 
 טבלת תב"רים  1טבלה 

 
 : מאושר פה אחד. החלטה

 סגירת תב"רים - 9.2סעיף 

 שהסתיימו ובאיזון וניתן לסגור אותם.להלן התב"רים  –עודה 

 שמות תב"רים  2טבלה 

מס' 
 התב"ר

 שם התב"ר

 ציוד וריהוט למועדון נוער  258
 שיפוץ מתנ"ס שגב שלום  298
 החינוך הבלתי פורמלי –תוכנית אתגרים  302
 ציוד וריהוט לבתי ספר 306
 חידוש מבני חינוך מקיף ש"ש 315
 שיקום מפגעים  323
 919לקהילה מג' מגרש דשא סינטטי  332
 מוקד עירוני, מצלמות ופיקוח 345
 

 : מאושר פה אחד. החלטה

מס' 
 התב"ר

סכום השינוי   שם התב"ר
 בש"ח 

סה"כ  מקור המימון
 תקציב

מעודכן 
 בש"ח 

 לעבודות פיתוח הקרן  הקטנה  500,000 903,904מעונות יום בשכ' א' מג'  2בניית  197
 

7,152,600 

 14,223,764 משרד החינוך הגדלה  3,606,372 אפאק -יסודי חדש  238

 2,200,000 הקרן לעבודות פיתוח  הגדלה    200,000 שכונה ד' 605פיתוח שצ"פ  295

 4,800,000 משרד החקלאות הגדלה   2,000,000 שוק צאן 301

 מפעל הפיס   2,798,657 הגדלה  2,843,018 מושבים 250אולם ספורט בינוני+ 356
 קרן מיועדת למימון תקציב 44,361

9,308,858 

משרד החקלאות )הרשות לפיתוח  הגדלה   2,117,283 מגרש כדורגל  358
 והתיישבות הבדואים בנגב( 

6,410,673 

 משרד החינוך   -   144,059  324,059 2019-2020שיפוצי קיץ תש"פ   381
 קרן מיועדת למימון תקציב  – 180,000

324,059 

-10תחזוקת ניקיון וטיאוט רחובות    382
12/19 

 300,000 משרד הפנים  300,000

 200,000 משרד הפנים  200,000 ניהול ופיקוח פינוי פסולת, ניקיון וגינון  383
   150,000 משרד הפנים    150,000 10-12/2019תחזוקת גינון ונטיעות  384
 362,000 משרד הפנים  362,000 תיישובינטרנט אלחוטי ירשת א 385
 50,000 משרד הפנים  50,000 חוגים לילדים  386
 50,000 משרד הפנים  50,000 פעילות למבוגרים  387
 50,000 משרד הפנים  50,000 פעילויות התנדבות 388
 850,000 משרד הפנים  850,000 משחקים בבתיה"סהקמת גני  389
 250,000 משרד הפנים  250,000 הצטיידות וריהוט מעונות יום 390
הקמת מוקד עירוני, מצלמות למוסדות  391

 שלב ב'
 1,250,000 משרד הפנים  1,250,000

 163,794 קרן מיועדת למימון תקציב 163,794 התעשייה  באזוררכישת מגרש   392
 160,000 קרן מיועדת למימון תקציב 160,000 עבודות גינון ונטיעות מוסדות המועצה  393
 400,000 מפעל הפיס  400,000 ציוד וריהוט למרכז הגיל הרך  394
 344,000 מפעל הפיס  344,000 ציוד וריהוט לגני ילדים  395
 99,360 מפעל הפיס  99,360 רכישת מחשבים לבי"ס אפאק 396
 171,919 מפעל הפיס  171,919 תכניות הפעלה בתחום הרווחה  397
ביצוע עבודות להשלמת תשתיות  398

 בשכונות ותיקות
)הרשות להסדרת  משרד החקלאות  3,681,702

 התיישבות הבדואים בנגב(
3,681,702 



 
 2018דו"ח מבקר פנים  - 8סעיף 

 אבקש שמבקר הפנים יציג הדו"ח והערות ועדת הביקורת ככל שהיו. -עאמר

 התקיים דיון. והוצע  שהיו. הממצאים, וציין עיקרי 2018הדו"ח שהכין לגבי שנת אברהים  הציג 

 לבחור בצוות לתיקון הליקויים בראשות מזכיר המועצה וחברות הגזבר והיועץ המשפטי.

 אישור הדו"ח.לתיקון הליקויים בהרכב הנ"ל ו אבקש אישור החברים להקמת הצוות -עאמר

 מאושר פה אחד.:  החלטה

 

 הסתיימה.הישיבה , תודה חברים, תם סדר היום של הישיבה -עאמר

 

 רשם : 

_____________ 

 גרגאוי      מחמד

 מזכיר המועצה

 מאשר את הפרוטוקול :

________________ 

 אבו מעמר עאמר

 ראש      המועצה

 

 העתק:
 חברי המליאה

 משרד הפנים
 מבקר המדינה

 תיק מליאת המועצה
 

 0099-1219 מ.ש.


